
Z6pisnica zo zzsadnutia Obecn6ho zastupitel'sfua obce Kapi5ov6

zo dfia 5. 9.2024

Pr{tomnf: podfa prezendnej listiny

Program:

1. Otvorenie zasadnutia

a) Schviilenie programu zasadnutia

b) Urdenie overovatel'ov z6pisnice

2' Kontrola plnenia uznesenia obecndho zastupiteristva

3. Informdcie k prebiehajricim projektom a prebiehajfcim pr6cam

4. Prejednanie Ziadosti p. Cimbu o kripe pozemku

5' Prejednanie Ziadosti p. Korbu o dlhodobf prendjom pozemku
' 6. Prejednanie Ziadosti p. Korbu str. o pridelenie hrobovdho miesta

7. R6zne

8. Ziwer

K bodu i. I Otvorenie zssadnutia

Zasadnutie o 18:10 hod. otvoril aviedol zdstupca starostu obce Mgr. Branislav popik.

Starosta obce Pavol Fek je dodasne prdceneschopny. Mgr. B. popik privital poslancov
obecndho zastupitefstva a skon5tatoval, Ze sir pritomni 4 poslanci, Zasadnutia sa nezridastnil
p6n poslanec M. Kucirka.

K bodu n. I a) Schvdlenie programu zasadnutia

Zdstupca starostu obce oboznrimil prftomnych s programom zasadnutia apoaiadalposlancov
o vyjadrenie sa k n6vrhu programu zasadnutia. Zo strany poslancov neboli vznesend Liadne
pozmeiujrice ani doplflujrice n6vrhy. Ztstupcastarostu obce dal teda n6sledne hlasovat, o ieho
schv6leni.

Hlasovanie: za:4 poslanci; proti: 0; zdrLali sa:0

Obecne zastupitel'stvo s chv6lil o pro gram zasadnutia.

K bodu i, 1 b) Urienie overovatel'ov ztipisnice

Za overovatel'ov zripisnice boli urdeni: J. Macko a B. popik.



K bodu i. 2 Kontrola plnenia uznesenia Obecndho zastupitefstva

Zdstupca starostu obce informoval o plnenf uzneseni:

Uznesenie ('. 1612024- Obecn6 zastupitel'stvo berie na vedomie kontrolu plnenia uznesenia

Obecndho zastupitef stva;

Uznesenie (,. 1712024- Obecnd zastupitefstvo berie na vedomie inform6cie k prebiehajricim

proj ektom a prebiehaj ircim pr6cam;

Uznesenie t,. 1812024- Obecnd zastupitefstvo schvafuje Sportovy dei pre obyvatefov obce;

Uznesenie d. 1912024- Obecne zastupitel'stvo neschvafuje z6mer odpredaj pozemku, ale

navrhuje zfmer o dlhodoby pren6jom pozemku o vymere 60m2;

Uznesenie C.2012024- Obecn6 zastupitefstvo schval'uje Ziadost' o finandny prispevok MaroSa

Karalu sumou 200€:

Uznesenie C,.2112024- Obecnd zastupitel'stvo schval'uje irpravu rozpodtu na rok 2024;

Uznesenie 8.2212Q24- Qbecnd zastupitelisfvo schvalluje pouZitie,predschv6len6ho fveru vo

vyfSke 20 000€ na fhradu projektu Workout ihrisko a Fit park;

Nik z poslancov obecndho zastupitel'stva nemal pripomienky ani n6mietky.

Obecnd zastupitefstvo v Kapi5ovej berie na vedomie kontrolu plnenia uzneseni 16-2212024

Obecndho zastupitel'stva.

K bodu i. 3 Informdcie k prebiehajrtcim projektom a prebiehajrtcim prdcam

Zistupca obce Popik informoval prftomnych o prebiehajfcich projektoch a prebiehajricich

prircach. Co sa tfka projektu ohl'adom Obecndho irradu vo vyzveje obec st6le v poradovniku

posudzovania. St6le sa dak6 na vyzvu na vystavbu chodnikov, Projekt je pripraveny, VSE,

VVS a PSS boli obozndmenf, nevyjadrili sa z6porne. Projekt BRKO sa realizuje. Kompostdry

boli rozdane skoro do v5etkych dom6cnosti. Vefkd kompostdry budri aj na cintorine a pri

poZiarnej zbrojnici. Projekt Fit park je vyplateny,uL sa len dak6 na potvrdenie, Le sa m6Zu

finandn6 prostriedky pouZit'a hned'po potvrdenf bude vyplateny river. Z6stupca starostu obce

informoval aj o prebiehajfcich prfrcach. Pr6ve prebiehajir pr6ce sri na mal'ovani zftbradlia na

moste, d'alei boli menqne 10 ks Ziaroviek na verejnom osvetleni plus I novy stip, eSte je

potrebnd natiahnut'dr6ty na cestidke k hornei zdstavke. Na ihrisku boli doplnend zdslepky.

K bodu i. 4 Prejednanie i,iadosti p. Cimbu o krtpe pozemka



Zfstupca obce informoval, le este st6le nerozhodlo Obecnd zastupitel'stvo o Ziadosti p.

Cimbu o kripe pozemku. Poslanci si e5te raz pozreli geometrick6 pl6ny, debatovali, Le ak

schv6lia odpredaj pozemku p6n Cimba musf vypratat'prifahlli obecny pozemok, ktorj doteraz

vyuLival a ktory ostane majetkom obce. Zfstupca starostu obce dal teda n6sledne hlasovat'

oieho schvfleni.

Hlasovanie: za'.4 poslanci; proti: 0; zdrLali sa: 0

Obecn6 zastupitefstvo schviililo zdmer odpredaja pozemku parcela C 32614 aparcelac KN d
32615 pri p. Cimbovi.

K bodu i. 5 Prejednanie iiudosti p. Korbu o dthodob!, prentijom pozemku

Zdstupca obce predniesol Ziadost'p. Korbu o dlhodob;f pren6jom pozemku, ktory sa nachttdza

oproti rodinn6mu domu p. Korbu vo vymere cca 60m2. Poslanci diskutovali o podmienkach

niijmu, ktord by mali byt' zakotvend v zmluve o n6jme pozemku ak Ziadost' schv6lia. po

obozn6meni sa o ktory pozemok ide a po urdeni podmienok vyzval zdstupca obce poslancov,

1by o predmetnej Ziadosti hlasovali.

Hlasovanie: za'.4 poslanci; proti: 0; zdrLah sa: 0

Obecn6 zastupitefstvo schviililo zirner o dlhodoby pren6jom pozemku parcela C KN t,. 24lI
o vymere 60m2.

K bodu i. 6 Preiednanie i,iadosti p. Korbu str. o pridelenie hrobovdho miesta

Zdstupca starostu obce informoval pritomnych o Ziadosti p. Korbu st. o prideleni hrobovdho

miesta na novom cintorine. Predmetnri Ziadost' prftomnym predital a informov al ich, Le

v najbliZSej dobe m6 obec v pl6ne vypracovat' novy projekt novdho cintorina. poslanci

preberali, ako by novy cintorin mohol vyzeral a v akom dasovom horizonte by ho mohla obec

zteahzovat'. SkonStatovali, Le pridelit' konkrdtne hrobovd miesto p. Korbovi st. bude moZnd

aL po reahzdcii projektu. Po zodpovedani vSetkych oLttzok a prediskutovani n6vrhov noveho

cintorina dal z6stupca starostu obce o Ziadosti o pridelenie hrobovdho miesta hlasovat'.

Hlasovanie; za:4 posianci; proti: 0; zdrLali sa:0

Obecn6 zastupitefstvo schv6lilo Ziadost'p. Korbu st. o pridelenie hrobov6ho miesta na novom

cintorine aL po reahzacii projektu noveho cintorina.



K bodu i. 7 Rdzne

Zdstupca starostu obce informoval o akcii vylet do Osviendimu, ktor6 sa bude konat,

23.11.2024' Prihl6seny ch je 42 os6b, vstupy, autobus si zarczervovan6. Obec posie lala vlzvy
na pokosenie pozemkov majitefom pozemkov, ktori si tirto povinnost'neplnia. Vo vlidsine
pripadov uz doSlo k n6prave. Zistupca starostu obce d'alej informoval, Ze multifunkdnd
ihrisko doraz dastejSie nav5tevujf fudia zrnych obci, preto bude potrebn6 ihrisko uzamknft,
aprrjat'novd VZN ohl'adom vyuLivanta ihriska azavedenia poplatku za jeho.vyuZivanie.

Poslanci d'alej diskutovali o fprave orgov6nu pri budove Sk6lky. Ztrstupca starostu

informoval prftomnych o zrezani platanu oproti RD. p. Goldira z d6vodu, Le do stromu udrel
blesk. Poslanec Macko zadal diskusiu ohfadom bet6novej stavby, ktor6 sa nach1dza za

pozemkom p' Siroku, ako by sa dala vyuLit a do by s riou bolo najvhodnej5ie spravit,.

Poslanec Jurina sa opytal, di by nebolo vhodnd odvodnit'budovu Skoly pri poLiarnej zbrojnici,
pretoZe si vSimol mokrd steny. Poslanci na danri t6mu diskutovali a zhodli sa, Leje potrebnd

zistit' najprv cenovd ponuky a potom sa danej t6mu povenujri konkrdtnejsie. poslanec iajka
sa informoval ohl'adom vysadby stromdekov. ii ;e potrebnd nejakd stromdeky doplnit,
a dosadit'.

K bodu i. I Zdver

Ztstupca starostu obce pod'akoval vSetklim pritomnym za pozornost' a ridast' na zasadnuti.

Rokovanie zasadnutia obecndho zastupitel'stva ukondil o 19:50 hod.

V KapiSovej 5.9.2024

Zapisala: Mgr. Martina Farka5ov6

Mgr. Branislav Popik

ztstupca starostu obce

Jiin Macko

overovatel' ziipisnice

Mgr. Branislav Popik

overovatef z6pisnice


